

Verslag Raad van Bestuur 19/08/2019

Aanwezig: Jan Stryckers, Erwin Dirx, , Raf Baudewijn, Tom Lovink, Marc Vander Mierde, Giannoula Tsakitzidis, Patrick Boes, Bart Danhieux, Tim Mogal,

Ambtshalve aanwezig: Alex De Brauwer, Philip Hendrix, Tina Muyllaert

1. opening door de voorzitter

Bart en voltallige Raad van Bestuur wensen Ronny Gerets (Hestia Bilzen) een spoedig herstel na het zware ongeluk waarin hij vorige week verzeild was geraakt

2. goedkeuring verslag vorige vergadering

Opmerkingen worden aangepast en vervolgens wordt het verslag goedgekeurd

3. goedkeuring jaarverslag

Opmerkingen worden aangepast en vervolgens wordt het verslag goedgekeurd

4. goedkeuring verslag SAV 22/05/2018

Opmerkingen worden aangepast en vervolgens wordt het verslag goedgekeurd

5. Beheer SG

verloop GDPR-scan

Zoals vorige RvB goedgekeurd, werd Privatum toegezegd om een scan te komen maken van onze federatie met het oog op GDPR-aangelegenheden. Vrijdag staat een nieuwe meeting met deze contactpersoon gepland om het rapport obv de bevindingen van de scan te bespreken

idee 'basismodule nieuwe clubmedewerkers'

strategisch doel is prima, maar praktische uitwerking dient degelijk verder bekeken te worden met het oog op het bereiken van het doelpubliek. Andere mogelijkheid in dit kader die wordt aangehaald is een filmpje om op een korte interactieve manier ook bepaalde delen van het doel te kunnen verwezenlijken.

schrapping club: Ginkelom

Er werd voldaan aan de nodige modaliteiten om Ginkelom inderdaad te schrappen als actieve club en bij deze dus goedgekeurd.

goedkeuring verslag RVB dd 11/03/2019

Opmerkingen worden aangepast en vervolgens wordt het verslag goedgekeurd

6. Beheer RvB

Nieuwe invulling KBHB:

Bart drukt zijn waardering uit om voltallige steun van de RvB inzake de beslissing om de werking van de KBHB over te nemen op financieel gebied inzake de Belgische selecties en dus ook de beslissingen die hierrond gevormd worden. Hierbij is het de bedoeling om de huidige verstandhouding en werking met de LFH te behouden.

Reactie vanuit huidige KBHB was vrij positief. Op het PUC van donderdag 22/08 zal hierover verder gesproken worden en eventueel de nodige beslissingen hierbij genomen.

Kwalificatiewedstrijd WK

Loting voor het WK heeft ervoor gezorgd dat we in een poule met 3 landen zitten waardoor er werd gekozen voor tornooivorm eind oktober 2019. Toewijzing van de organisatie van dit tornooi dient nog te gebeuren. Indien België de toewijzing krijgt, zullen we dit dringend moeten bekijken in samenwerking met de Sportoase te Leuven

1. Vanaf 01/10 zal Tina SG van VHV over te nemen om op langere termijn eventueel SG van KBHB over te nemen na 'opleiding'/'samenlooptijd' met huidige SG van KBHB

nieuwe locatie Red Wolves

Dinsdag 20/08/19 volgt er een gesprek met de stad Antwerpen samen met Piet, Jelle en Alex Jacobs om voorstel te bespreken waarbij duidelijk wordt gesteld dat de stad Antwerpen enkel een contract zal aangaan met VHV en dus niet met KBHB.

Andere steden die meedingen zijn Leuven, Kortrijk en Hasselt en zullen op korte termijn ook gevraagd worden voor een gesprek rond de mogelijkheden

Bij de organisatie van toekomstige Interlands, dient er ook de nodige aandacht besteed te worden aan de publieksbeleving waarvoor vanuit KBHB recent wordt nagedacht over de oprichting van een cel met dit ten doel. De mogelijkheden hangen hierbij uiteraard nauw samen met de locatie waarmee een contract zal worden aangegaan.

communicatie rond solidariteitsbijdrage

opmerkingen worden aangebracht door Jan en zal nieuwe versie bezorgen aan secretariaat voor publicatie deze week naar clubsecretarissen en volgende week in HB7

Tom haalt aan dat het doorvoeren van deze bijdrage geen evidente zaak is voor clubs die dit op voorhand niet gebudgetteerd hebben. Mensen van bureau beamen dit maar geven mee dat er hiermee rekening zal gehouden binnende kwartaalafrekeningen.

Nieuwe Secretaris-generaal VHV

Vanaf 01/10/19 zal Tina de rol van SG van VHV op zich nemen

vastleggen data RvB voor komende 12 maanden

Er wordt vastgehouden aan elke eerste maandag van de maand, met uitzondering van september, telkens om 19u30. Data zijn dus: 09/09/19, 07/10/19, 04/11/19, 02/12/19, 06/01/20, 03/02/20, 02/03/20, 06/04/20, 04/05/20, 01/06/20, 03/08/20

Tina zal een schema opstellen waarop vaste activiteiten die op de agenda dienen te staan op bepaalde vaste periodes zoals het vastleggen van de begroting, bespreking van de jaarrekening, goedkeuring van de visie en de doelstelling voor een nieuw beleidsplan,

opmaak en goedkeuring jaarverslag, jaarlijkse zelfevaluatie RvB, evaluatie van de AM, bespreking en evaluatie van het beheer van de VHV, stemming reglementswijzigingen, voorbereiden van de BAV en SAV

7. Financiën

update verenigingswerk

Hiervoor is alles ondertussen overgedragen naar VHV en loopt dit zonder al te veel problemen zodat de competitie kan starten met de nodige scheidsrechters. Er volgen nog infosessies op 20/08 en 21/08 door Alex en Philip.

Philip geeft aan dat er momenteel nog een polemiek bestaat over de afschaffing van het blokkensysteem en de introductie van de km-vergoeding aan €0.20. Alex weerlegt dit en stelt dat ze nu fiscaal voor 100% in orde zijn wat zeker opweegt tegen de minpunten.

facturatie

Door financiële cel werd er besloten te gaan van 3 naar 4 kwartaalafrekeningen om zo de druk zowel op de federatie als op de clubs te verlichten. Er zal tegen volgende week een 'handleiding' beschikbaar zijn die duidelijk de clubs op de hoogte brengt van welke onderdelen van de facturatie wanneer zullen worden geïnd zodat clubs hun budgetten beter kunnen beheren op dit vlak.

samenstelling en werking financiële cel KBHB

Binnen KBHB ziet de samenstelling er als volgt uit: Alex De Brauwer, Tim Mogal, Hervé Delmelle, Jean-Francois Hannosset en Andre Praillet

De opmaak en het verdere beheer van de financiën van de KBHB hangen af van de vergadering van het PUC op 22/08/2019 en zullen verder toegelicht worden op de volgende RvB

Jeugdportfonds

Met betrekking tot het voorstel voor het nieuwe reglement JSF waarbij de grootste aanpassing de verplichting van jsr-begeleiding vormt, wordt goedgekeurd onder voorbehoud van de goedkeuring van Sport Vlaanderen, behalve voor punt C.4 waar gevraagd wordt dit terug te zetten naar de oorspronkelijke tekst. De tekst mag vervolgens via de site gepubliceerd worden.

8. Cellen en commissies

IT-commissie

Wat de vorderingen ikv het platform betreft, kan gesteld worden dat dit heel wat commotie teweeg heeft gebracht, zoals wel te verwachten was uiteraard.

Hierbij dient gesteld te worden dat het platform zoals de IT-commissie voor zich heeft geschoteld gekregen bij het aanpakken van dit project eerder dit jaar vrij rudimentair was opgezet en de voorbije 6 weken heel veel aandacht heeft vereist om dit tot op gebruiks niveau in orde te brengen. Waarvoor we bovendien graag alle clubsecretarissen danken voor de constructieve input. In dit kader wordt ook de rol van secretaris-assistent goedgekeurd.

Deze week werd het platform tijdelijk even terug offline gehaald voor de clubsecretarissen zodat alle zaken verder zouden kunnen worden geoptimaliseerd en klaargestoomd voor het begin van de competitie eind augustus.

Hoewel het eindpunt dan zeker nog niet in zicht is daar het platform nog verder gekneed dient te worden als een zeer bruikbaar en nuttige bron van informatie en het wel degelijk het werk op het secretariaat (zowel binnen de clubs als binnen de VHV) zou kunnen verlichten.

Volgende week staan er 3 Roadshows gepland om clubs mee te krijgen in het verhaal en zal er gewerkt worden rond 3 delen: update/ondersteuning vanuit VHV met handleidingen,.../hoe werkt een clubsecretaris?

Vervolg van het verhaal is het digitaal wedstrijdblad waar een nationaal stuk aan vasthangt en waarvoor afspraken met LFH dienen gemaakt te worden. Hierbij zijn er 2 opties: ofwel neemt LFH ons platform mee in gebruik, ofwel dient het digitale wedstrijdblad gevoed te worden door 2 verschillende databases. Tina zal hiertoe contact opnemen met Patrick Garcia om samen met de IT-verantwoordelijke binnen de LFH verdere afspraken te kunnen maken.

Breedtesport

bespreking mandaat G-comité

na meeting met clubs die reeds met G-sportwerking hebben, werden aantal actiepunten opgesteld waarbij er graag gewerkt zou willen worden met een inclusieverhaal. Om dit te kunnen realiseren, dient er een G-comité ingericht te worden dat zich jaarlijks zal buigen over de verschillende vragen vanuit de clubs. Dit comité zal zich dan per geval buigen over de specifieke problematiek en de mogelijkheden om advies uit te brengen naar de RvB die de goedkeuring kan geven aan de speler om in een reguliere competitie van een reeks net onder zijn leeftijd mee te spelen zonder consequenties naar mogelijke winst voor de ploeg. Zolang er echter geen reglementen voor bestaan, kan dit comité niet bekrachtigd worden en dient er voor de ploegen van de 4 spelers in kwestie de goedkeuring gevraagd te worden aan de overige clubs uit de betrokken competitie. Giannoula zal deze toestemming vragen op 26/08 wanneer de clubs bijeen komen voor de Roadshow in de regio en de aansluitende ruilbeurs.

toevoegen mailadressen aan commissies/cellen

Alle voorzitters vanuit de RvB zijn akkoord om hun mailadres te publiceren bij de celwerking op de site.

9. Varia:

- a. subsidiedossier Nationale Loterij 2019 werd officieel goedgekeurd
- b. Shared Services: Tina geeft hierover korte toelichting
- c. datum BAV vastleggen - maandag 16/12/19 om 20u00
- d. kalenders van site afhalen op einde van seizoen
- e. beachhandbal-tornooi in Hechtel-Eksel in juli waar een beach-scheidsrechtersopleiding is georganiseerd zonder hierbij info door te geven aan het scheidsrechtercomité. Daar er blijkt is van interesse op dit vlak, wil het scheidsrechterscomité zich ertoe engageren om dergelijke opleidingen te organiseren en officialiseren in de toekomst en zullen de betrokkenen zich na bepaalde testen ook werkelijk kunnen kwalificeren als beach-scheidsrechter
- f. publicatie mbt M13-competitie waarbij toekenning van punt voor niet-verloren wedstrijd probleem oplevert voor ons platform- afstemmen met de verschillende regio's
- g. kalenders staan momenteel op weekbasis in platform, behalve voor deze met meerdere wedstrijd-delen

- h. promotie Handbal X-tra: zijn betere mogelijkheden naar Ipad-gebruik en smartphones
 - i. indien we dit interessanter maken, zal dit terug meer gaan beginnen leven
 - ii. Raf gaat dit op zich nemen om hierin het voortouw te nemen
- i. Iedereen wordt uitgenodigd voor vierlandenturnooi van de Men 18 in december door Alex
- j. stijgers dames: in ligadamesreeks momenteel nog 1 plaats over
 - i. 1^{ste} alternatief: competitie met 7 ploegen wat eigenlijk te beperkt is
 - ii. Na overleg met Bart, Tim, ... werd de vraag gesteld aan de regio's welke ploeg wenst te promoveren; heeft meerdere kandidaten opgeleverd
 - iii. 1 ploeg meende hier recht op te hebben wat echter niet door reglementen ondersteund wordt
 - iv. Antwoord naar ploeg die dispuut stelt: driehoeksturnooi dient door te gaan om sportief sterkste ploeg in de juiste reeks te laten spelen wat door de leden van de RvB na stemming wordt aanvaard (onthoud bij deze stemming van Tim Mogal, Giannoula Tsakitzidis en Raf Baudewijn)
- k. Meisjesproject levert al vruchten af: 17 M13-ploegen en 9 M15-ploegen op memorial André Vertommen!